
 

Inhoud :  Vragen  woningbouwbeleid  

Geachte College,  

De fractie van de VVD Zeewolde heeft de volgende vragen : 

1. Het College geeft in haar programma aan 250 woningen per jaar in haar periode te bouwen , 

is er een beleid voor de volgende jaren ( in de begroting staat een getal van 114 per jaar ) en 

zo ja hoe luid dit? 

2. In Zeewolde kan men gebruik maken van startersleningen , klopt het dat het college denkt 

aan verruiming van de regeling voor jeugdigen van buiten Zeewolde? 

3. Zo ja , hoe ziet men dat voor zich, ten aanzien van de volgende vragen : 

a. Hoeveel woningen zijn er jaarlijks beschikbaar voor jongeren? 

b. Voor hoeveel woningen wordt door jongeren jaarlijks gebruik gemaakt van de 

startersleningen? 

c. Voor welke gemiddeld bedrag wordt een lening aan jongeren verstrekt? 

d. Hoeveel jongeren, van buiten Zeewolde, denken  het College dat een beroep op de 

regeling kunnen gaan doen na  een eventuele aanpassing? 

e. Hoeveel woningen gaat het College extra bouwen voor jongeren ?  

f. Kan het College aangeven hoe zij het woningbouwprogramma voor 2026 e.v. ziet , en 

kan men de verdeling , goedkoop, middel , duur en jong  , middel , oud  handhaven 

of aangeven hoe deze zou moeten zijn , tijdens deze Collegeperiode en de 

verwachting voor de periode hierna?  

 

Gaarne ontvangen wij de antwoorden schriftelijk retour naar onze fractie. 

Bij voorbaat dank voor uw moeite, 

 

Met vriendelijke groet, 

namens de VVD fractie Zeewolde,  

Ing. J.M. (Hans) de Groot fractievoorzitter) 

 

Datum: 15 oktober 2024 

Onderwerp: Schriftelijke Vragen art 25 Reglement van orde 

woningbouw 

Indiener:  Ing. J.M. (Hans) de Groot  

 


